
 

Referat fra bestyrelsesmøde den 18. november 2013 kl. 19.00 hos Jette 

Til stede: Steen, Lis, Lise, Flemming og Jette 

Afbud: Diana, Liselotte, Lene og Mogens. 

Referat: 

1) Opsamling fra referat fra sidste møde 

Advokatvurdering kloak: vi afventer advokatens svar. 

 

2) Fyldt skraldespand ved Bamsehus – henvendelse via FB 

Vi beder beboerne om ikke at fylde husholdningsaffald i skraldespandene. Vi kontakter gartnere om 

evt. behov for at tømme oftere end nu.  

 

3) Ny lås/låge ved pladsen – henvendelse via FB 

Låsen virker godt nok, men nøglen skal drejes to gange.  

 

4) Orientering fra Natur- og miljøklagenævnet om NBV 4 

Til efterretning. 

 

5) Støvsugning af blade ind i skoven/haverne – henvendelse NBV 16 

Gartnere har været kontaktet for pris for støvsugning af blade. Skal de grønne skovstykker 

støvsuges vil det tage dem et par timer hver gang, og mindst det samme gælder for Sybergsvej. 

Skal støvsugningen give mening bør det gøres minimum en gang om ugen i de ca. 6 

uger løvfaldet står på, hvilket vil svare til en ca. pris på omkring 12.000 kr. 

Bestyrelsen besluttede, at fortsætte som nu, det vil sige, skovstykkerne og Sybergsvej støvsuges 

ikke. 

 

6) Eventuelt: 

- Steen kontakter kommunen vedr. vedtægtsændringer 

- Klage over rod i enkelte af Odense Kommunes huse, som bebos af unge studerende. Steen 

kontakter kommunen 

- Næste møde er enten den 1. februar eller 8. februar incl. bestyrelsesmiddag hos Jette.  

 

 

    

  

   


